
PROTOKÓŁ NR LVII/2022 

 
LVII Sesja w dniu 24 listopada 2022 

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:01 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LVII Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum, a to oznacza, 

że podejmowane podczas Sesji decyzje  będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

 

Ad 3/ Przyjęcie porządku obrad LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dzisiejsza Sesja została zwołana na wniosek Wójta 

Gminy Lipno a zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz z materiałami zostały przekazane 

Radnym drogą elektroniczną w ustawowym terminie. Dodał, że 22 listopada br.  Wójt Gminy 

Lipno wystąpił o zmianę porządku obrad polegającą na wycofaniu z porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 446”. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos do powyższego, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku w sprawie zmiany porządku 

obrad LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy przyjęcie wniosku Pana Wójta w sprawie zmiany 

porządku obrad, poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad LVII Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad LVII Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Obrady przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Przyjęcie protokołów LV i LVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą "Klub Seniora+", 

druk nr 439. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, druk nr 440. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk 

nr 441. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, druk nr 442. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, druk nr 443. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników             

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, 

druk nr 444. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                       

w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Lotniczej, druk nr 445. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 446. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zamianę nieruchomości, druk nr 447. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 448. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2022-2031, druk nr 449. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie Sesji. 
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ad 4/ Przyjęcie protokołów LV i LVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekty protokółów LV i LVI Sesji Rady Gminy 

Lipno zostały przekazane Radnym i zamieszczone na stronie Urzędu Gminy, zapytał o uwagi             

i pytania do treści w nich zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu LV Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania  

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LV/2022 został przyjęty większością 

głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu LVI Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LVI/2022 został przyjęty większością 

głosów. 

 

 

ad 5/ Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą "Klub 

Seniora+", druk nr 439. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia pod nazwą  „Klub Senior+”, druk nr 439, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą „Klub Senior+”, druk nr 439, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, że Klub będzie działał w strukturach Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie, a usytuowany jest w Radomicku w wyremontowanym lokalu przy sali 

wiejskiej.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia pod nazwą "Klub Seniora+", druk nr 439. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą "Klub Seniora+" została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 439 oraz Uchwała nr LVII/420/2022/ 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy                       

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, druk nr 440. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy 

Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, druk nr 440, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały przedłożony w druku nr 440, zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że Program był poddany 

konsultacjom, w czasie których żadnych propozycji do jego treści nie zgłoszono.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, druk 

nr 440. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Lipno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 440 oraz Uchwała nr LVII/421/2022/ 

 

Ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, druk nr 441. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, druk nr 441, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 441. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że 

stawki podatku od nieruchomości określone w projekcie uchwały podwyższone zostały             

o 11,8% w stosunku do stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w roku 2022. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 441. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 441 oraz Uchwała nr LVII/422/2022/ 

 

 

Ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, druk nr 442. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości, druk nr 442, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i 

Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnień 

od podatku od nieruchomości, druk nr 442.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od 

podatku od nieruchomości, druk nr 442. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 442 oraz Uchwała nr LVII/423/2022/ 

 

 

Ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, druk nr 443. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych, druk nr 443, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, druk nr 443. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, druk nr 443. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 443 oraz Uchwała nr LVII/424/2022/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych, druk nr 444. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej 

stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków               

i transportu nieczystości ciekłych, druk nr 444, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych, druk nr 444. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej 

stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych, druk nr 444. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia górnej stawki opłaty 

ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 444 oraz Uchwała nr LVII/425/2022/ 
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Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                 

w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Lotniczej, druk nr 445. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Lotniczej, 

druk nr 445, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy 

Lotniczej, druk nr 445.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy 

Lotniczej, druk nr 445. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wilkowice, będącej kontynuacją ulicy Lotniczej została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 445 oraz Uchwała nr LVII/426/2022/ 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 446. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zamianę nieruchomości, druk nr 447. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zgody na zamianę 

nieruchomości, druk nr 447, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Rolnictwa         

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zgody na zamianę nieruchomości, 

druk nr 447, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zgody na zamianę 

nieruchomości, druk nr 447. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 



8 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałą w sprawie zgody na zamianę nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 447 oraz Uchwała nr LVII/427/2022/ 

 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk      

nr 448. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 448, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022, druk nr 448, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 448. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 448 oraz Uchwała nr LVII/428/2022/ 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2022-2031, druk nr 449. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 449, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 449,  zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 449. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Sylwester Przydrożny 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno  na lata 2022-2031 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 449 oraz Uchwała nr LVII/429/2022/ 

 

 

Ad 16/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo grupy mieszkańców Targowiska i Lipna, których 

posesje usytuowane są przy ulicy Spółdzielczej w Lipnie i ulicach przyległych, będące 

podziękowaniem dla Rady Gminy Lipno za podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ulicy 

Spółdzielczej w Lipnie do kategorii dróg gminnych i jednocześnie prośbą o podjęcie działań 

dla pozyskania środków zewnętrznych na przebudowę tej ulicy.  

/ pismo w załączeniu/ 

 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, Łukasz Litka, który odczytał pismo RO.7364.9.2022 z dnia 

22 listopada 2022 roku przedstawiające informację w sprawie podmiotów, w których jest 

wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna.      

/ pisma w załączeniu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym i Sołtysom. 

 

Sołtys Górki Duchownej, Lech Knop, zgłosił, że na ścieżce pieszo-rowerowej w Górce 

Duchownej w kierunku do stacji kolejowej PKP leży ok. 1 taczka betonu, co utrudnia 

przejście oraz przejazd rowerem. 

Radny Grzegorz Michalski nawiązując do powyższego zgłoszenia dodał, że podczas 

wykonywania przecisku na tymże odcinku, powstał garb, co zgłosił w Starostwie 

Powiatowym, co jednak do tej pory nie zostało naprawione.  

 

Następnie głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady, Katarzyna Stachowiak, która przekazała 

informację na temat kursów autobusów PKS na czas remontu i zamknięcia drogi Goniembice-

Osieczna, jadących w kierunku Gronówko, Wyciążkowo, Goniembice i dalej na Osiecznę. 

Autobusy będą jeździły, ale nieco zmienioną trasą.    

 

 

Ad 17/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

  
Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

  

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


